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מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 25/7/23 בחדר הישיבות  

משתתפים:  

יו"ר   - גב' דברת וייזר 

מ"מ יו"ר   -מר דני אדמסקי  

חבר  -מר דני לביא  

חבר  - מר יעקב קורצקי

חבר  - מר שמואל גריידי

חברה   - גב' בת שבע אלקובי 

חבר  - מר מיכאל דורון 

מוזמנים:  

מבקר  - :מר ניסים בן יקר 

גזבר העיריה (היה בספיקר בזמן מכרז אוטיסטים).  -מר גידי טביב  

ס' גזבר   - גב' רויטל פיטרמן

מנהלת תחום בכירה, הסכמים, מכרזים והתקשרויות  עו"ד עדי דיי הלפרן  

מנהלת אגף רווחה   - גב' ליאורה דיקשטיין

חשה הנדסה   -מר עופר בראון  

מנהל מח' תחזוקה   -מר משה דרויש 

מנהל אגף מיחשוב   -מר אמיר הראל  

מזכירת הועדה   -גב' לימור נסט  

מנהל המועצה הדתית   -מר אברהם גמליאל  

מנכ"לית רימונים   -גב' מיכל פרנקו  

ע' מנכ"לית רימונים   - גב' דנה זסלבסקי 

רימונים   - גב' אושרה זמיר 

יועץ רימונים  עו"ד בן קטוז'ינסקי  

יועץ רימונים   -מר מוריס כלפון  

יועצת חיצונית עדי הדר   -גב' מיכל לנל  

יועץ ביטוח   -מר יואב לוצאטו  

יועץ חיצוני   - מר אילן דמבינסקי



יועץ חיצוני   - עו"ד ברוך חייקין

יועץ חיצוני   -מר שניר יצחק  

 נוכחים:

המציעים  

בהעדר: 

מנכ"ל   -מר ערן שורץ  

מכרז פומבי מס' 2/23 – מתן שרותי קבורה אזרחית בבית עלמין רמה"ש – ראיון 

דברת: בפעם שעברה ראיינו את "מנוחה מכובדת". תכף נראיין את נציג המועצה הדתית מר  
גמליאל . ביקשנו חוו"ד מהיועצים המשפטיים של רימונים ואח"כ גם חוו"ד של  המח' המשפטית  

של העיריה.   

עדי: היועצים המשפטיים של רימונים העבירו לי אתמול את חוות דעתם.  

דברת: ביקשנו לבצע ראיונות עומק עם המציעים כדי לבצע קביעה על ניקוד מדדי איכות. גמליאל  
תן לנו בבקשה הסבר כמה שנים אתם פועלים, האם רק ברמה"ש, מתוקף מה..  

גמליאל: אני עובד  30 שנים במועצה הדתית. 15 שנים אנחנו עושים קבורה אזרחית  לתושבי  
רמה"ש וכל קבורה אזרחית כזו הי יתה לשביעות רצון המשפחה. תמיד אחרי זה התקשרו להודות  

לנו. יש אמבולנס שלנו בשכירות וכל העבודות שקשורות בקבורה אנחנו מטפלים אישית . ב 15  
שנים אחרונות היו לנו  10-12 קבורות בחלקה הרגילה שה יקצאנו שטח לקבורה אזרחית. אחרי זה  

בנו שטח חדש ויש בו  4 נפטרים. 

דברת: מה שונה קבורה דתית מאזרחית?  

גמליאל: אין כמעט הבדל. קבורה בארון זה בשניהם ואם הם לא רוצים חזן שלנו אז הם מביאים  
חזן שלהם. טהרה חובה.  

בת שבע: חובה ע"י מי?  

גמליאל: אנחנו החלטנו.  

שמואל: כמה הקצאה?  

גמליאל:  300 קברים.  אם המשפחה לא רוצה חזנות קוברים את הנפטר והמשפחה עושה אח"כ  
איך שהיא רוצה. אנחנו מאפשרים גם ארון. 

דברת: אם מישהו רוצה שיר? 

גמליאל: משתדלים לא לעשות שירים .  

מיכאל: אם משפחה חילונית מתקשרת ומבקשת ש ירותים אזרחיים בלי טהרה אלא קבורה  על פי  
הליין אפ שלה  ושיהיו דברי הספד וזמר עם גיטרה ומבית ההלוויות יהיה מסע שירה עד הקבר וכו'  



גמליאל:  עד עכשי ו לא היו כאלה דברים ומי שרצה שיר הבלגנו. טהרה חובה מבחינתנו לעשות.  

מיכאל: אתם לא יכולים לתת שרות אזרחי חילוני מלא ששום דבר דתי לא יגע באיש? 

גמליאל: יצרתי קשר עם חברה שעושה קבורה, לא עלה על דעתי והם יעשו את זה.   

יעקב: היו עשרות ל וויות ששמעתי שם מוסיקה.  

מיכאל: אמרת שיהיה קבלן משנה שיעשה מה שאתם לא תעשו?  

דברת: למשל מה?  

גמליאל: בלי טהרה זה בניגוד לרצונות שלי אז הוא יעשה. 

מיכל: לאיזה ספק פנית?  

גמליאל: אמבולנס חולון.  

מיכאל: הוא נמצא במכרז?  

דברת: הוא חברת בת  

מיכל: משפחה רוצה כומר איך תתייחס?  

גמליאל: לא נתקלתי עדיין בזה. 

מיכל: קבורה של מוסלמי, נוצרי? 

מוריס: קבורה אזרחית לכל אדם בישראל. גם מוסלמי.  

גמליאל: היה מוסלמי וקברנו אותו.  

מיכל: כלומר מבחינתך אין בעיה?  

גמליאל: נכון. 

מיכל: רוצים טקס למשל עם רמקול?  

גמליאל: יש לנו כל הציוד.  

מיכל: בתנאי המכרז אין טהרה 

דברת: כתוב במכרז " שרותים נלווים לקבורה.. מענה.. הובלת נפטר.. רחצה וטהרה..". המכרז  
מאפשר לא לעשות טהרה.  

מיכל: המכרז מאד בהלימה למכרז העירוני.  

מוריס: במקום טהרה להלביש בגדים?  

מוריס: כל המהות של קבורה אזרחית  היא לעשות מה שהמשפחה רוצה. האם מותר לנשים להגיד  
קדיש? 

גמליאל: כן.  

מוריס: האם תעשו הפרדה בין נשים לגברים?  

גמליאל:  לא  



דני ל: אתה דתי.  

גמליאל: כן  

דני ל: העובדים שלך דתיים?  

גמליאל: כן.  

דני א: אמרת לגבי הספדים ולשיר ולנגן שאין בעיה. האם ניסיתם לשכנע לעשות אחרת. 

גמליאל: מציעים למשפחה שאת כל מה שרוצים מעבר למקובל יעשו איפה שקוברים כי לא  
יכולים לפגוע למשל במישהו שבא לאזכרה של בן משפחה והוא דתי. ואם תהיה סככה לקבורה  

אזרחית יעשו שם.  

בת שבע: במקום שנשאל מה כן ומה לא אז מה מבחינתך בל יעבור.  

גמליאל: טהרה.  

מיכל: אבל גם לזה אתה אומר שיש לך פתרון.  

גמליאל: כן.  

מוריס: מה עמדה שלך לגבי צלב על המצבה?  

גמליאל: זה לא מקובל  וגם לדעתי העיריה לא תסכים לזה. 

עדי: בן תבדוק מי הועדה הבוחנת  לפי המכרז.  

מיכל: זה יהיה פתוח להחלטת ועדת מכרזים.  

 ועדת מכרזים מגדירה את ועדת הבחינה.  

דני א: לגבי שירותים נלו וים  אם משפחה תרצה זמרת, נגן וכו' אתם תמלאו את רצונותיה.  

יעקב: המשפחה מביאה ולא המועצה הדתית.  

דברת: רק הטהרה הוא לא מסוגל לא לעשות ואז יביא קבלן משנה.  

גמליאל: קבורים שם לא רק מי שרוצה צלב, יש גם קברים שכנים ויכול להיות שזה יעשה לו רע.  

שמואל: בגלל זה חלקה נפרדת . 

דברת: כמה קבורות רגילות היו לכם בשנים אחרונות.  

גמליאל:  470  לשנה.  

דברת: כמה עובדים יש לכם? 

גמליאל: יש לנו 11 עובדים, מנהל בית עלמין שהוא גם קברן וגם עושה טהרה, קברנים וטהרות  
ויש 2 מטהרות מתנדבות. אני המוקד 24/6 או המזכירה במוקד. פועלי תחזוקה עשינו   במכרז – 3  

פועלי תחזוקה עם קבלן שעושים תחזוקה של בית העלמין. יש לנו הסכם עם אמבולנס שומר הדת  
הסכם חיצוני ואני מנכ"ל חברה קדישא.  

דברת: ואם מישהו מתקשר מדבר רוסית.  

גמליאל: המזכירה מדברת גם רוסית.  

דברת: האם מישהו מהמציעים האחרים יצר אתכם קשר? 



גמליאל: היי תה חברה שביקשו שניתן להם ש ירותים והם באו אלינו למשרד והציעו לעשות הסכם  
שירותים. והצעתי לה את המחירים והקשר התנתק. לפני המכרז הם באו וישבו אצלי כי בשביל  

להשתתף במכרז הם היו צריכים נתונים ולא היו מסוגלים לעמוד בדרישות המכרז ובאו אלי. מאז  
שמסרנו מעטפות המכרז הם לא פנו.  

מוריס: האם  אתם בנויים להביא אדם שיעשה ברוסית טקס. 

גמליאל: לא תהיה בעיה, נביא מחברה קדישא אחר.  

מיכאל: זה בתנאי המכרז השפה הרוסית.  

מוריס: החוק אומר לאפשר לכל משפחה מה שרוצה.  

דני ל: דיברת על שתי מתנדבות שעוסקות בטהרה. מאיפה הגיעו?  

גמליאל: שאלו אותי אם צריך מתנדבות והסכמנו.  

מוריס: מאד מקובל ביהדות להתנדב בתחום הזה.  

גמליאל יצא מהישיבה. 

דברת: תזכירו בבקשה מה ביקשתי בישיבה הקודמת שתרשמו בחוות הדעת.  

בן: ביקשת לדעת לגבי שימוש בקבלני משנה.  

דברת: הייתה סתירה בין סעיף לסעיף  - כתוב שאי אפשר לעשות הסכם שירותים אלא אם יש  
אישור של רימונים מראש. הסבת הסכם בסעיף 1514.. ומצד שני אמרו מנוחה מכובדת שהם 

פועלים בכל מיני מקומות וכתוב שהזוכה חייב להשאיר מישהו במקום כל הזמן ואילו נציג מנוחה  
מכובדת אמר שיביא אחד כזה רק אם זה יהיה כלכלי. אם ככה איך זה מתיישב עם סעיף 14.4  

שלא מאפשר להסב?  

בן: סעיף  5.2 להסכם קובע .. סעיף 14.2 מאפשר ספקי משנה באישור המנהל שימונה ע"י החברה.  

מיכל: נקבל מהמציע רשימה מסודרת ונאשר או שלא.  

מיכאל: עם הזכ ייה המציע יגיש רשימה ואתם תאשרו או לא. 

דני א: ואם אני רוצה זמרת מסוימת מעכשי ו לעכש יו. 

מיכל: יצטרך אישור שלנו.  

ניסים: ואם לא תאשרו?  

מיכל: אם ישתמש בספק לטובת תפעול או פיתוח, הנכס עירוני ואנחנו רוצים לדעת שמי שמתפעל  
אותו בעל נ יסיון  וידע בתפעול וגם בנושא עלויות לא נרצה שזה לא ינוהל בצורה מיטבית ולכן נבחן  

את הספקים. היום יש לנו הרבה פרויקטים וקבלנים מביאים קבלני משנה ואנו אמונים על  
הפרויקט ולכן אנחנו רוצים לאשר מראש ספקי משנה.   

ניסים:  מתי בודקים את הספקים?  



מיכל: במעמד הסכם התקשרות נבקש לקבל רשימה בכל תחום שהוא רלוונטי לקבורה והזוכה  
יוכל לגרוע/להוסיף באישור שלנו. אין סיבה שלא תהיה לו רשימה מובנית של ספקים שיוכל  

לעבוד איתם.  

מיכאל: אתם יודעים איזה ספקים המציע יצטרך להציג לכם? 

מיכל: מציע   זה הודיע שספציפית בזה יצטרך קבלן משנה וזה מקובל.  הוא מנחה את העדר טהרה  
לגורם אחר.  

מיכאל: זה עד שלב הקבורה? 

מיכל: נכון. המכרז נכתב מראש ולקחנו בחשבון שיהיו פה קבלני משנה ואפשרנו מראש לחבור  
לקבלן משנה כדי לעמוד בנ י סיון.  

דברת: היתרון היחיד של מנוחה מכובדת שהם גם טהרה וגם הכו ל למרות שאם מסתכלת על  
פרטי הטקס לא רואה הבדל. לגמליאל הטהרה זה הדבר היחיד שקשה להם ולכן יביאו מישהו  

חיצוני ועם כל השאר אין למועצה הדתית בעיה. למנוחה מכובדת יותר נוח עם זה. אגב אין סיבה  
שלא נשחרר את הערבות למנוחה נכונה כי הם ממילא נפסלו. ואנחנו יודעים את העלויות של זה.  
(כולם מסכימים). מנוחה מכובדת הם לא ברמה"ש ואמרו שיבדקו אם כלכלי להם ויש לי הרגשה  

שהם באו כי יש פה מכרז ולא יהיה להם כלכלי לשבת כאן ואני תוהה איך נאכוף את זה. הייתי  
בגבעת ברנר ובקיבוץ עינת בכמה קבורות שלהם. הם עושים פוקוס על הדבר הזה ורמה"ש לא  

תהיה להם כלכלית לשים מישהו חיצוני שיהיה פה. אין פה עליה רוסית כמעט. והשאלה אם הם  
לא יעבירו את זה בהסכם כלשהוא ולא יהיה להם אכפת.   

דני א: אם מחייבים אדם שישב שם כל היום זה נכון גם לחברה קדישא . אם יש שם אדם שעושה  
הרבה דברים אחרים אז זה לא אחד שמתעסק רק בקבורה אזרחית. בשביל כמות הקבורות שפה  

אף חברה לא תשים פה אדם שישב. . 

מיכל: גמליאל עשה בדיקה לאמבולנס חולון וזה אותו ספק שמנוחה מכובדת עובדת אתו ויש  להם
בעלות אפילו. זה בעצם אותו ספק שיי תן שרות קבורה.  

דברת: אין בעיה משפטית עם זה שיש שני מציעים?  

עדי: כל המכרז הזה מאפשר שימוש בקבלני משנה גם לצורך תנאי סף.  

בן: אמבולנס חולון שותף ב  33.55 במנוחה מכובדת.  

דני א: אמרו שהם הבעלים גם וגם. 

מיכאל: שאלת הספקים נדרשת בשלב החתימה על התקשרות לכאורה זהות הספקים היא לא  
חלק מהמכרז עצמו  

מיכל: מהותית שהמציע אומר שאני לא יכול לתת שירותים אלה אלא אם אני פונה לספק זה  
מנוחה מכובדת תתן שרותים באמצעות אמבולנס חולון גם אם תבחר או לא.  

דברת: מתקשרת לגמליאל ושואלת: כששאלנו על ענין הטהרה ואמרת שפנית לאמבולנס חולון.  
מתי פנית?  כלומר אחרי שפרסמנו את המכרז כשראית בטופס שיש טהרה?  

גמליאל: כן. והם אמרו שאין בעיה ויבואו מתי שארצה.  



מיכל: לנושא הכלכלי אם יגישו הצעה ויעמדו בתנאים נהיה עם יד על הדופק שהשרות יהיה  
מיטבי ואם זה לא כלכלי להם לא היו ניגשים. השאלה שנשאלו נשאלו לשני המציעים לאור ניסיון  

של מוריס לאורך עשרות שנים – מהני סיון המקצועי שלו.  

יעקב: יש עוד בתי עלמין בארץ שקוברים עם צלב?  

מיכל: כן, בעיקר של רוסים.  

יעקב: בבתי עלמין אורטודוקסים?  

מוריס: בקרית טבעון הקצו חלקה אזרחית שמופעלת לא ע"י בית העלמין ויש שם קברים עם צלב.  

דברת: מבקשים את חוות הדעת שלכם מה המשמעות המשפטית לעני ין תאום מכרזים בין  
מציעים כן או לא. האם הפניה של חברה קדישא לאמבולנס חולון לעניי ן ביצוע טהרה בהסכם  

ההתקשרות פוטנציאלי בין הצדדים שמסתבר שהוא חברת אם שמחזיקה ב 33% בעמותה מנוחה  
מכובדת שהינה המציע השני במכרז יכולה להוות עילה משפטית לעני ין תאום בין המציעים.   

אני רוצה לסכם באיזה שלב   אנחנו נמצאים כרגע מבחינת ניקוד אתם ניקדתם ולא הסכמנו בגלל  
סעיף 3  על מספר עובדים והם לא יכולים לקבל 0  נקודות אלא 10  נקודות  כי יש להם מספר  

עובדים מותר. עשינו השלמה אחרי חוו "ד משפטית של ה עירי יה שאישרה השלמה. מצד  שני  
שירותים מוצעים לא ניתן להשלים כי זה תנאי שלא ניתן להשלים. כרגע יש שויון בניקוד של הדרג  

המקצועי בין המציעים.   

בן: תקראי את הדוח שלירן כתב. 

דברת: אתה אמרת פעם שעברה שיש קברן ונהג רכב ועוד אחד מוקדן פועל לוגיסטיקה פועל  
אחזקה ונהג אמבולנס. והם הוסיפו את אריה ומאיר  ואתם פסלתם את זה . זה אומר שמבחינת  

הדרג המקצועי הטבלה זהה אבל מי אמור לנקד?  חברי הועדה היו אמורים לקבוע מי צוות  
מקצועי שינקד ועוד לא קבענו אפילו.  

בן: את הניקוד האובייקטיבי ניקדנו לענ יין הר יאיון –  ועדת מכרזים ניהלה זאת ומן הראוי  
ובסמכותם לנקד.  

דברת: אנחנו גם צריכים לנקד, צריך לתת לנו את הטבלה הזו ושכל חבר ינקד. וכן צריכים לקבל  
חוו"ד לגבי האם היה פה תאום מכרזים. כלומר האם נפל פגם בזה שגמליאל פנה לאמבולנס  
חולון. אני מבקשת שחברי הועדה יקבלו מלימור במייל טבלה לניקוד ( הטבלה תועבר במייל  

מרימונים ללימור) והחברים יחזירו במייל ללימור טבלה מנוקדת.  

מכרז פומבי מס' 596/22 –  מועדונית לבוגרים ומתבגרים אוטיסטים – דיון שלאחר החלטה. 

דברת: אני מזכירה לכם שעשינו שני מכרזים בנושא ואף אחד לא הגיש הצעה. והיו בעיות עם  
המכרז כי הוא לא כלכלי. זה מכרז איכות ולא כמות. מצאנו פתרון למיקום הנכס ועמותת השווים  

הגישה והפעילה את המעון בהצלחה לפני המכרז הזה. הגזברות היא שכתבה את המכרז והעלתה  
את הביטוח מחצי מי ליון למ יליון וזה מקשה על עמותת השווים להמשיך להפעיל. זה נדיר ולא  

קורה שמתכנסים בדיעבד ומקלים בתנאים אבל זה מכרז עם הצעת יחיד .  

ליאורה: וגם אף אחד לא התעניין במכרז בשלב שאלות הבהרה.  

דברת: לא רואים פגיעה בעקרן השו ויון.  



עדי: אני חושבת שזה הסתייגות ממסמכי מכרז / ביטוח ואנחנו לא ממליצים  - זו חוו"ד משפטית.  

ניסים: לוו עדת מכרזים יש סמכות.  

עדי: כן.  

עדי: יכול להיות  שמישהו הסתכל ואמר שזה ביטוח גבוה ולכן לא ניגש למכרז וזה פגיעה בש וויון.  

יואב: זה הרחבה בפול יסה לביטוח  צד שלשישי עד סכום מליון ₪ - גם בשנה קודמת קיבלנו  
אישור ביטוח  עם ביטול חריג שנמצא בפוליסה צד שלישי. בפעם שעברה היה פורמט אחר. היה  

ביטול של החריג . יש ביטוח צד שלישי אבל אחריות מקצועית לא מכוסה . עד מליון ₪ אין חריג –
יש כיסוי לאחריות מקצועית עד מליון ₪.  

גידי: (בטלפון) עשינו שימוע לעמותה ושאלנו אם זה לא כסף הפרש גדול והם אמרו שעלות זאת  
משמעותית עבורם .  

דברת: כמה? 

גידי: לא נקבה סכום. לא ידעה כמה.  

דברת: אני לא רואה איך אנחנו נקבל  החלטה שתהוה תקדים ומח לקה משפטית תהיה חשופה  
לתביעה.  

גידי: בדקנו גם עם לוצאטו השואה לשני מקרים קודמים שעל בסיס אישור קיום ביטוחים נפסלו  
מכרזים בוו עדה. ואם נעשה פה משהו עכשי ו זה יהיה יוצא דופן. ובמקרה של מכרז זה  לא דומה  
לשני המקרים הקודמים. יש לנו חוו"ד מקצועית שאומרת שיועץ ביטוח אישר שהמקרה הנוכחי  

לא דומה לשני המקרים הקודמים שפסלנו מכרזים ולכן יותר קל לבטל. גם בגלל שמדובר פה  
במכרז שני ומציע יחיד ולא היו מציעים אחרים שהתענינ ו ויש חוו"ד של ליאורה. ואני ממליץ  

בכתב שאני ממליץ לאשר.  

עדי: גידי יכול להגיד שזה בסדר מבחינה גזברית אבל לדעתנו זו הסתיגות ממסמכי המכרז. 

ליאורה: ההפרש הוא  6000  ש"ח לשנה.  היא לא מרויחה כלום מהמכרז.  

בת שבע: היא כל שנה מקבלת מהתמיכות וקיבלה את המקסימום שרצתה.  

עדי: יש אופציה ששני מכרזים שנופלים ואז אפשר להתקשר באישור מועצה.  

דברת: אם אנחנו מחליטים שרק השנה היא תעשה את הביטוח אבל בחידוש של שנה הבאה היא  
תבטל?  

יואב: אין הצדקה ללכת  אחורה ולהוריד דרישות ביטוח לא גבוהות.  

ליאורה: לא יהיה מי שיפעיל את המועדונית  

החלטה: כדי שלא נהיה חשופים לתביעות בטענה שעשינו איפה ואיפה בין מכרז זה לשני מכרזים  
דומים אחרים על אותה סוגיה משפטית  אנחנו מחליטים להעביר זאת להחלטת המועצה הבאה.  

הצבעה: פה אחד –  כולם בעד. 



יצאו מהישיבה בת שבע, דברת ושמואל.  

דברת וייזר  

יו"ר הועדה  

מכרז פומבי מס' 517/19 – לאספקת שרותי הדפסות, צילומים העתקות שמש וסריקות – 
הארכה מיוחדת  

עופר: פרסמנו כבר מכרז חדש בנושא שיפתח היום בישיבה זו ובגלל שהמכרז החדש טיפה התעכב  
אני מבקש הארכה לחוזה של המכרז הנוכחי. תוך חודש חודשיים יהיה לנו זוכה למכרז החדש.  

לכן אנו מבקשים להאריך את המכרז הנוכחי  עד  31/10/23 עקב תקופת החגים שבאמצע. תוספת  
הכספית של הארכה אינה עולה על  25% מעלות תקופת הבסיס.  

הצבעה: פה אחד –  כולם בעד. 

מכרז פמבי מס' 615/23 –  לאספקת שרותי הדפסות, צילומים, העתקות שמש וסריקות עבור 
עירית רמה"ש והועדה המקומית רמה"ש – פתיחה.  

בפתיחת התיבה נמצאו 2 הצעות כדלקמן:  

61.01% הנחה   -דף אור 2000 

60%  הנחה.  -שיא קופי 1986 

68%  הנחה.  - אומדן 

מכרז פומבי מס' 609/23 –  מתן שרותי תכנון כולל למבנה משולב במגרש 310 במתחם רש/1010
ברמה"ש – השלמת מסמכים. 

מיכל: זה מכרז הצעות מחיר שפתחנו. היו 4  הצעות ואנו מבקשים את אישור הועדה להפניה  
להשלמות ל 3 מתוכן. עו"ד דבי שמלווה את המכרז אומרת שאין מניעה לבקש השלמות אלה.  

המציעים:  

השלמת תקנון התאגדות   -דאטום אדר  

השלמת תקנון התאגדות   -ערן מבל   

תעודות רישום ל 2 אדריכליות.  -רון הכהן  

אין צורך בהשלמות.     -זיו אדר    

דני א: מה זה המבנה?  

מיכל: 4 כתות גן + מבנה רוחה.  



דני א: יש פגיעה בשו ויוניות.  

עדי: העו"ד המלווה כתבה שמסמך המונח לפניכם שמדובר בהשלמת מסמכים דקלרטיביים ואין  
בעיה להשלים.  

החלטה: הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים  לפנות למציעים לצורך השלמת  
המסמכים החסרים.  

הצבעה: פה אחד –  כולם בעד. 

מכרז פומבי מס' 617/23 – איטום גגות במבני עיריה – פתיחה. 

בפתיחת התיבה נמצאו 8 הצעות כדלקמן:  

9.99%  הפחתה   -נורני  

27%  הפחתה  סעדון עמירם  

10.1%  הפחתה  אס אנד אר  

36.2%  הפחתה  פאדל חלבי  

35.8%  הפחתה  חלבי אמל ובנ'  

31..55 הנחה  אשכנזי ניסים  

27%  הפחתה  חיים פרץ  

4.78%  הפחתה  י.שומרוני  

10%  הפחתה   אמדן 

מכרז פומבי מס' 611/19 –  הקמה, אספקה ותחזוקת מערכת ממוחשבת לניהול שרותי רווחה – 
פתיחה. 

בפתיחת התיבה נמצאו 3 הצעות כדלקמן:  

1)הקמת מערכת סה"כ 150,00ש"ח, 2)רישוי חודשי 180,000ש"ח,   - מטרופולינט 
3)תנאים אופציונלים 160,000 ₪. 

 EPR  -  (2 ,(בעותק שני רשום 10,000 בטעות אריטמטית) 1) 15,000ש"ח
216,000ש"ח, 3) 160,000ש"ח. 

1)15,000ש"ח, 2) 180,000ש"ח 3) 160,000ש"ח.  -וואן סיטי  

1) 22,000ש"ח  2) 234,000ש"ח 3)200,000ש"ח.  - אומדן 

דני אדמסקי  

מ"מ יו"ר הועדה  
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